
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
21. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 21. 9. 2017, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič (prišel ob 17.05), 
g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj in ga. Darja Zamida 
Pečavar. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Malnarič – višji svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Mojmir Slaček – Urbi d.o.o. (k točki 4), 

• g. Ivan Hribar – direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o. (k točki 5), 

• g. Janez Simonič – predsednik Komisije za podeljevanje priznanj (k točki 6), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 
13 članov občinskega sveta. Svetnik Vili Malnarič se je seje udeležil ob 17.05. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-5/2017-3: 
Sprejme se dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za počitniško naselje Gričice – PRVA OBRAVNAVA. 
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5. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o subvencioniranju fiksnega dela cene storitve 
izbirne lokalne gospodarske javne službe oskrbe za proizvodnjo in dobavo toplotne 
energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič. 

6. Obravnava predlogov in podelitev priznanj Občine Semič v letu 2017. 
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

gospodarskih javnih službah v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 
8. Obravnava in sprejem predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v 

prvem polletju leta 2017. 
9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 

2017 – PRVA OBRAVNAVA. 
10. Obravnava Poročila o izvedbi notranje revizije v Občini Semič za leto 2016. 
11. Seznanitev z Regijskim izvedbenim načrtom na področju socialnega varstva za obdobje 

2017-2020 za JV statistično regijo. 
12. Obravnava in sprejem Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
13. Pobude in vprašanja članov sveta. 
14. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-5/2017-3  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-5/2017-4:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 

Sklep št. 032-5/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-5/2017-5: 
Sprejme se zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 032-5/2017-5 je sprejet. 
 
Ob 17.05 se je seje udeležil svetnik g. Vili Malnarič. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine.  
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Na segmentu izgradnje kanalizacij je podala informacijo, da na Svetu regije potekajo 
dogovori o razdelitvi sredstev v skladu z zahtevami operativnega programa Evropske 
kohezijske politike, ki podpira kanalizacije nad 2.000 PE, kar aglomeracija Semič tudi je. V 
doglednem času si občina obeta dodatna sredstva za izgradnjo kanalizacij Sadinja vas – 
Vavpča vas – Trata ter Oskoršnica. Za kanalizacijo Krupa in Moverna vas pa ni možno 
pridobiti dodatnih sredstev, saj ne ležita v aglomeraciji Semič.  
Glede Motvoza je povedala, da novih informacij ni, 1. dražba je bila neuspešna. Kar se tiče 
povrnitve škode je zavarovalnica zahtevala dopolnitve, ki so bile tudi dane, končnega 
odgovora s strani zavarovalnice pa še ni. Glede odkupa zemljišč v coni od ga. Kristavčnik je 
pojasnila, da se lastnica strinja s parcelacijo zemljišča, dogovori o ceni pa še potekajo.  
3. razvojna os: Občine so prejele predlog protokola o poteku načrtovanja in izgradnje 
južnega dela 3. razvojne osi. Na predlog so bile podane pripombe, nestrinjanje belokranjskih 
občin, da je v protokolu omenjena tudi zahodna obvoznica Novega mesta, ki nikakor ni del 3. 
razvojne osi. Državni prostorski načrt od Malin proti Metliki in Črnomelj jug pa bo na 
oktobrski seji predložen v obravnavo. 
Smučišče Gače: Podjetje Smuk v roku do 30.6.2017 ni poravnalo prvega obroka kupnine in je 
pogodba s podjetjem Iskra d.d. prenehala veljati. Podjetje Iskra d.d. je s primopredajnim 
zapisnikom vse prevzela nazaj pod svoje okrilje. Kot pa je bilo predstavljeno na eni izmed 
prejšnji sej, se formira nova skupina, ki bo prevzela smučišče. Vizijo so predstavili tudi na 
Svetu regije z namenom, da se skupini nameni pomoč. Naloga skupine je, da ustanovi 
gospodarsko družbo, ki bo izvajala zastavljeno vizijo razvoja na Gačah. Skupina se je srečala 
tudi že z lastnikom smučišča in se dogovorila za odkup v štirih obrokih. Če bodo uspeli 
ustanoviti družbo in nakazati dva obroka kupnine ter zagotoviti 75 % sredstev iz lastnih virov, 
bodo s tem pokazali resnost. Na Svetu regije je bil sprejet sklep, da Svet podpira program »JV 
Slovenija smuča na Gačah« ter podpira predlagan načrt sodelovanja v obliki smučarskih 
športnih programov na regijskem smučišču Gače. Na podlagi sklepa, občine pristopijo k 
podpisu Pisma o nameri najpozneje do 30. 9. 2017. Občine naj bi v petih zaporednih letih 
zagotavljale pomoč v obliki otroških smučarskih vozovnic za svoje osnovne šole. Ključ 
razdelitve je število otrok v posamezni občini, za Semič to pomeni 1.338,40 EUR  pomoči na 
leto. Ne gre za obvezujoč dokument, ampak za dogovor, s katerim si bodo občine z vso 
resnostjo prizadevale zagotoviti sredstva z namenom, da se omogoči delovanje edinemu 
smučišču v regiji. Županja je predlagala, da občinski svet sprejeme sklep, s katerim jo 
pooblasti, da podpiše pismo o nameri. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je povedal, da znesek pomoči ni velik, vendar ima določene pomisleke, zato 
bo glasoval proti. V medijih je bilo tudi objavljeno, da bo občina prepustila črpanje določenih 
sredstev smučišču.  Vprašal je tudi, kaj se dogaja na projektu CeROD. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila vizija razvoja na Gačah predstavljena ne 
eni izmed prejšnjih sej. Vlečnice imajo obratovalna dovoljenja do konca leta 2018, za 
sedežnico pa je bila vloga oddana, vendar ni bila dopolnjena in sedaj zadeva stoji. Vsa 
dovoljenja se prenesejo na novega upravljavca. Če se je skupina odločila za tak korak 
pomeni, da sredstva imajo, računajo pa tudi na razpise, prvi med njimi bo že CLLD za Belo 
krajino. Preko tega razpisa naj bi kupili snežne topove. Naslednji razpis, na katerega se lahko 
prijavijo, je razpis Fundacije za šport. Glede črpanja občina nima nobenih vzvodov, saj gre za 
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javni razpis, na katerega se lahko prijavi vsak iz Bele krajine, sredstva pa so namenjena 
predvsem društvom, družbam in posameznikom in ne občini. 
CeROD: V torek je bil na pobudo Kostaka sestanek na Komunali Črnomelj, kjer so Semiču in 
Črnomlju predstavili svojo ponudbo. Ponudbo morajo predstaviti še Metliki, nato pa se bo 
potrebno na ravni Bele krajine odločiti kako naprej.  
 
G. Danijel Golobič je vprašal, kaj se zgodi z nakupom vozovnic, če ni sezone in kaj se zgodi, če 
katera izmed občin odstopi od podpisa. Vprašal je tudi, kaj se dogaja s Tritelom in kdo je 
sedaj pristojen za odpravljanje napak. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je prvi nakup predviden že v letu 2017, se pa 
vsaka občina sama odloči, kdaj bo kupila vozovnice. 
 
Ga. Mateja Kambič je povedala, da na Tritelu še ni prišlo do sprememb. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede na razpravo predlagala sprejem naslednjega sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-34/2015-46: 
Občinski svet Občine Semič pooblašča županjo, Polono Kambič, da v imenu Občine Semič 
podpiše Pismo o nameri podpore programu »JV Slovenija smuča na Gačah«.  
Občina Semič si bo prizadevala, da bo v svojih vsakoletnih proračunih od leta 2017 do leta 
2021 v smislu podpore zagotovila sredstva za nakup otroških smučarskih vozovnic v višini 
najmanj 1.338,40 EUR brez DDV. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-34/2015-46 je sprejet. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 
PROSTORSKEM NAČRTU ZA POČITNIŠKO NASELJE GRIČICE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so bili pobudniki za pripravo OPPN za počitniško 
naselje Gričice lastniki počitniških objektov, ki so tudi naročniki. Občina krije le del stroškov 
priprave OPPN-ja, in sicer za del, ki zajema območje kampa. Pripombe občinskega sveta v 
času javne razgrnitve so bile v gradivu upoštevane. Županja je predala besedo pripravljavcu 
gradiva, g. Slačku. 
 
G. Mojmir Slaček, podjetje Urbi d.o.o, je predstavil gradivo.  Zazidalni načrt za zimsko-letni 
turistično rekreacijski center Črmošnjice-Rog je star več kot 20 let, med tem časom je bila 
pripravljena le ena dopolnitev. Na osnovi prvega ZN je bilo zgrajenih večina počitniških 
objektov, prevladujejo pa objekti, ki niso bili zgrajeni v skladu z gradbenimi dovoljenji, saj ZN 
ni dopuščal gradnje opornih zidov in postavitev drvarnic. Na Upravni enoti Črnomelj so bila 
pridobljena vsa gradbena dovoljenja za območje, na terenu pa so bili popisani tudi vsi 
objekti. V predlogu odloka so objekti razdeljeni na več skupin, in sicer; na objekte, ki so 
zgrajeni v skladu z lokacijskimi in gradbenimi dovoljenji, objekte, ki so zgrajeni z manjšimi 
odstopanji od lokacijskega in gradbenega dovoljenja, objekte, ki jih je potrebno sanirati ter 
na objekte, ki so zgrajeni brez gradbenega dovoljenja. Odlok posebej ureja tudi območje 
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predvideno za kamp in območje za večje turistične, hotelske in športne objekte. Direkcija RS 
za infrastrukturo je zahtevala, da se parkirišče z zelenico loči od državne ceste. Za realizacijo 
zahteve je potrebno prestaviti državno cesto, z DRSI pa je bilo dogovorjeno, da se 
načrtovanje ceste izvede, ko bo znan investitor gostinskega objekta. S sprejemom odloka 
bodo lastniki lahko legalizirali objekte in gradili oporne zidove ter drvarnice. 
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
odloka.  
 
G. Ferdinand Jakša je vprašal, kakšen strošek predstavlja priprava OPPN za občinski 
proračun. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so naročniki projekta lastniki objektov, občina pa 
krije le strošek priprave kampa, kar znaša 1.500 EUR. 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 350-23/2010-87: 
Sprejme se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za počitniško naselje 
Gričice – Rog v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 350-23/2010-87 je sprejet. 
 
Ker v prvi obravnavi ni bilo pripomb na predlog odloka, je županja predlagala 
prekategorizacijo odloka v drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 350-23/2010-88: 
Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za počitniško naselje Gričice – Rog, 
sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 350-23/2010-88 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 350-23/2010-89: 
Potrdi se predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za počitniško naselje Gričice 
– Rog v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 350-23/2010-89 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O SUBVENCIONIRANJU FIKSNEGA 
DELA CENE STORITVE IZBIRNE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE ZA 
PROIZVODNJO IN DOBAVO TOPLOTNE ENERGIJE IZ OBNOVLJIVIH VIROV ENERGIJE (OVE) V 
OBČINI SEMIČ 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila razloge za sprejem predlaganega akta. 
Koncesionar Zarja Ekoenergija je julija 2017 na občino naslovil dopis, v katerem predlaga 
različne ukrepe, s katerim bi se povečala izkoriščenost sistema DOLB. Kot enega izmed 
ukrepov predlaga, da koncedent (občina) s finančnimi podporami izbranim skupinam 
odjemalcev zagotovi financiranje dela njihovih obveznosti, s čimer bi se pripomoglo, da se 
obstoječi odjemalci ne bodo odklapljali iz sistema DOLB in da se za priklop odločijo novi 
odjemalci. Skladno z navedenim je predlagana subvencija cene obračunske moči – fiksnega 
dela v višini 50 %. Do subvencije bi bili upravičena gospodinjstva in izvajalci nepridobitnih 
dejavnosti. Strošek proračuna bi na letni ravni predstavljal cca 15.000 EUR. Sklep o subvenciji 
bi veljal le do preklica. 
 
G. Ivan Hribar, direktor Zarja Ekoenergija, je pojasnil, da največjo težavo sistema predstavlja 
prenizka priključna moč. Glavi krivec za nastalo situacijo je načrtovana enota doma za 
starejše v  Semiču,  ki še vedno ni realizirana in bloki, ki niso priključeni na sistem. Nekatere 
občine v Sloveniji so že sprejele podobne sklepe, z namenom, da omogočijo nemoteno 
delovanje sistema.  
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali, da bi 
bilo potrebno predvideti širitev sistema ter preko medijev obveščati prebivalce o prednostih 
sistema DOLB. Odbor je predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so v razpravi ugotovili, da je 
težava sistema previsoka cena glede na obljubljeno. Na prejšnji seji je bila ukinjena 
subvencija vode vsem občanom, sedaj pa občina predlaga subvencijo le manjšemu številu 
občanov, zato odbor predlaga, da občinski svet predlaganega sklepa ne sprejme.  
 
G. Vili Malnarič je pojasnil, da vse subvencije le niso enake za vse občane (vrtec, šola,…). 
Predlog sklepa bo podprl, saj bi bila za Semič najslabša varianta, da sistem preneha delovati. 
 
G. Peter Štukelj je vprašal, kaj se bo zgodilo, če predlagana subvencija ne bo dovolj visoka in 
se bodo uporabniki kljub temu odločili za odklop? 
 
G. Ivan Hribar, direktor Zarja Ekoenergija, je pojasnil, da so bile že izdelane idejne zasnove 
širitve sistema, vendar je bila izračunana prenizka priključna moč glede na dolžino toplovoda. 
Aktivno delajo na iskanju novih odjemalcev in tudi letos potekajo razgovori s tremi novimi 
odjemalci. Za vsakega odjemalca posebej je narejena analiza in glede na analizo do sedaj ni 
nihče plačal več. Pojasnil je tudi, da se do sedaj še nihče ni odklopil.  
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Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-88: 
Sprejme se Sklep o subvencioniranju fiksnega dela cene storitve izbirne lokalne 
gospodarske javne službe oskrbe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih 
virov energije (OVE) v Občini Semič v predlagani vsebini ter se ga pošlje v objavo v Uradni 
list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 12 ZA 
   2 PROTI 
Sklep št. 360-04/2009-88 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA PREDLOGOV IN PODELITEV PRIZNANJ OBČINE SEMIČ V LETU 2017 

 
G. Janez Simonič, predsednik Komisije za podeljevanje priznaj, je pojasnil, da se je komisija 
sestala 11. 9. 2017. Na Razpis za pridobivanje predlogov za podelitev priznanj občine Semič v 
letu 2017 prispelo 8 predlogov, in sicer: 
- Albina Sonja Štravs (predlagatelj Društvo upokojencev Semič), priznanje, 
- Skupina, ki čisti spomenike in grobišča NOB (predlagatelj KO ZB za vrednote NOB Rožni 

Dol), priznanje, 
- prof. dr. Boža Krakar Vogel (predlagatelj Anton Plut), naziv častna občanka, 
- Miroslav Kočevar (predlagatelj ŠD Partizan Semič), plaketa, 
- Društvo vinogradnikov Semič (predlagatelj Ivan Bukovec), plaketa, 
- Prostovoljno gasilsko društvo Gradnik (predlagatelj županja Polona Kambič), diploma, 
- Slaščičarna »Pri Neđotu« (predlagatelj Rudi Kofalt), diploma, 
- Društvu vinogradnikov Semič (predlagatelj županja Polona Kambič), plaketa. 

 
Po razpravi je komisija izglasovala naslednji sklep: 

• da predlaga županji Občine Semič podelitev štirih diplom in sicer:  
- Prostovoljnemu gasilskemu društvu Gradnik za trideset letno uspešno delovanje,  
- Skupini občanov, ki v sodelovanju z občino čisti spomenike in grobišča NOB na 

področju občine Semič,  
- Albini Sonji Štravs za dolgoletno delovanje na humanitarnem področju in na 

področju kulture, 
- Slaščičarni »Pri Neđotu« za promoviranje občine Semič s sladoledno tradicijo, 

• da predlaga Občinskemu svetu Občine Semič podelitev dveh plaket in sicer:  
- Kočevar Miroslavu za 45-letno aktivno delo na področju športa, 
- Društvu vinogradnikov Semič ob 40-letnici delovanja, 

• da predlaga Občinskemu svetu Občine Semič sprejem odloka o podelitvi naziva Častna 
občanka Občine Semič prof. dr. Boži Krakar Vogel za njen prispevek k promociji Občine 
Semič ter za sodelovanje pri oblikovanju in izvedbi projektov na področju kulture v Občini 
Semič. 
 

1. Obravnava in sprejem predloga Odloka o podelitvi naziva Častna občanka Občine Semič 
– HITRI POSTOPEK 
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RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem predlaganega 
odloka. 
 
Županja je predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 094-01/2017-14: 
Sprejme se predlog Odloka o podelitvi naziva Častna občanka občine Semič v predlagani 
vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 094-01/2017-14 je sprejet. 
 
Županja je predlog odloka prekategorizirala v drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 094-01/2017-15: 
Predlog Odloka o podelitvi naziva Častna občanka občine Semič, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 094-01/2017-15 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 094-01/2017-16: 
Potrdi se predlog Odloka o podelitvi naziva Častna občanka občine Semič v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 094-01/2017-16 je sprejet. 
 
2. Obravnava predloga in sprejem sklepa o podelitvi plakete Občine Semič v letu 2017 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na predlog ni imel pripomb. 
 
Županja je dala na glasovanje predlog sklepa. 
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Predlog sklepa št. 094-01/2017-17: 
Plaketo občine Semič se v letu 2017 podeli: 
- Kočevar Miroslavu, Spodnja Kašča 2, 8333 Semič, za 45-letno aktivno delo na področju 

športa, 
- Društvu vinogradnikov Semič ob 40-letnici delovanja. 
 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 094-01/2017-17 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. Novi Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti 
določa, da morajo občine uskladiti svoje predpise in sprejeti nove občinske odloka o pogreni 
in pokopališki dejavnosti. S sprejemom zakona je obvezna občinska gospodarska javna služba 
samo »24-urna dežurna služba«. Ostale pogrebne dejavnosti – prevoz pokojnika, ki ga ne 
zagotavlja 24-urna dežurna služba, pa se izvaja na trgu, kot tržna dejavnost. Pokopališko 
dejavnost, ki obsega upravljanje ter urejanje pokopališč, pa zagotavlja občina kot občinsko 
javno službo. V odloku se v prvem odstavku 4. člena zato črtajo dejavnosti »urejanja 
pokopališč in oddajanja prostorov za grobove v najem« ter »pogrebne storitve in storitve v 
zvezi z upepeljevanjem«. Namesto njih se kot obvezna občinska gospodarska javna služba 
doda »24-urna dežurna pogrebna služba«, ki jo na celotnem območju občine opravlja JP 
Komunala Črnomelj. V  odlok se na novo doda javno službo upravljanja in urejana pokopališč.  
Na podlagi sprejetega Odloka o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za 
proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič  je 
potrebno v odlok dodati tudi dejavnost distribucije toplote, iz odloka pa je potrebno črtati 
»varstvo pred požarom in naravnimi nesrečami«, saj ne gre za občinsko gospodarsko javno 
službo. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je podlaga, da 24-urno dežurno pogrebno službo 
izvaja JP Komunala Črnomelj, v 35. členu zakona. 
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se s predlogom odloka 
strinja, predlaga pa, da se Komunalo opozori, da dela po konkurenčnih cenah. 
 
G. Vili Malnarič je vprašal, kaj je 24-urna dežurna pogrebna služba. 
 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da gre za prvi prevoz, ki ga bo morala opraviti Komunala, izvajalca 
pogrebne storitve pa si svojci izberejo sami. Opozoril je tudi, da je v odloku še vedno 
naveden CeROD kot izvajalec javne službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je CeROD naveden kot izvajalcev odlaganja 
odpadkov in ne obdelave le-teh. Odlaganje se bo še vedno izvajalo na CeROD-u, obdelava 
odpadkov pa bo predmet javnega razpisa.  
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Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-01/2008-7: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 007-01/2008-7 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA POROČILA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA 
OBČINE SEMIČ V PRVEM POLLETJU LETA 2017 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila gradivo, ki je bilo članom občinskega sveta 
poslano na podlagi 63. člena Zakona o javnih financah. V prvi polovici leta so bili prihodki 
realizirani v višini 40 %, odhodki pa v višini 27 %. Prihodki so nižji, ker ni prišlo do realizacije 
kredita. Razlog za nizko realizacijo odhodkov je, da se investicije izvajajo v drugi polovici leta. 
Občina nima težav z likvidnostjo, vse obveznosti so poravnane v roku, na depozitu pa je 
trenutno 400.000 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
poročila. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem poročila. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-45: 
Sprejeme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-45 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2017 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila predlog rebalansa in glavne spremembe v 
primerjavi s sprejetim proračunom: 
- Dohodnina in finančna izravnava sta skupaj višji za 17.675 EUR. 
- Vrednost ureditve komunalne infrastrukture v PSC Vrtača – 3. faza je precej nižja, kot je 

bila ocenjena vrednost (namesto 444.855 EUR sedaj 320.143 EUR). Operacija je bila 
uspešno prijavljena na javni razpis MGRT za sofinanciranje vlaganj v ekonomsko-poslovno 
infrastrukturo za obdobje 2016-2017, vendar pogodbe o sofinanciranju operacije nato ni 
bila podpisana, saj ne bi bilo mogoče doseči kazalnikov rezultata, določenih po javnem 
razpisu in pogodbi o sofinanciranju, zaradi česar bi bilo potrebno prejeta sredstva vrniti. Iz 
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tega naslova ne bo realiziran prihodek v višini 268.432,00 EUR. Za investicijo  se 
namenjajo nepovratna in povratna sredstva po 23. členu ZFO-1 ter lastna sredstva.  

- Nižja je vrednost del za gradnjo povezovalne ceste pri OŠ v Semiču (ocenjena vrednost 
300.000 EUR, sedaj 241.558 EUR).  

- V proračunu je bil predviden odkup zemljišč v vzhodnem delu poslovne cone (proti 
Vrtači), za kar je bil predviden najem dolgoročnega kredita v višini 500.000 EUR. Glede na 
dejstvo, da bo kredit potrebno najeti v letu 2018 za izvedbo aktivnosti v okviru projekta 
»Doživetje skrivnosti voda – Misterion«, se ni smiselno zadolževati že v letu 2017. V letu 
2017 so tako za nakup dela zemljišč namenjena lastna sredstva v višini 150.000 EUR. 

- Za projekt »Doživetje skrivnosti voda – Misterion« je bilo predvidenih 200.000 EUR (kot 
predvideno v prijavi na javni razpis). Glede na spremenjeni terminski plan izvedbe 
projekta bo v letu 2017 realizacije na projektu do 50.000 EUR. 

Rebalans proračuna je za 860.000 EUR nižji, kot je bil sprejeti proračun in je v višini 4.455.000 
EUR.  
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
predlaganega rebalansa. 
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je predlagal sprejem predlaganega 
rebalansa. 
 
G. Peter Štukelj je izrazil nestrinjanje z odločitvijo, da ne bo prišlo do nakupa zemljišč v PSC 
Vrtača. Drugo leto bo potrebno najeti kredit za muzej in zopet ne bo sredstev za odkup 
zemljišč v coni, novih delovnih mest v Semiču pa ni. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da so v teko pogajanja o odkupu 11.500 m2 
zemljišč v coni. V letošnjem letu je za nakup namenjenih 150.000 EUR. 
 
G. Danijel Golobič je opozoril tudi na zemljišča podjetja Motvoz, do katerih se bo 
najverjetneje dalo priti po ugodni ceni. 
 
Županja je zaključila razpravo in predloge sklepov dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-46 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2017 v predlagani 
vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-46 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-47: 
Potrdi se kadrovski načrt rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2017. 
 
 
 



 

 

12 
 

Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-47 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-32/2016-7 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 478-32/2016-7 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacija odloka v drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-48: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2017, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-48 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-49: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2017 v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-49 je sprejet. 
 

Ad. 10)  OBRAVNAVA POROČILA O IZVEDBI NOTRANJE REVIZIJE V OBČINI SEMIČ ZA LETO 
2016 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica, je predstavila poročilo. Revizija je obsegala preveritev 
postopka oddaje javnega naročila, ravnanja s stvarnim premoženjem občine, postopka 
dodelitev transferov ter gibanja knjigovodskih listin na revidiranih področij. Nekatere 
ugotovljene pomanjkljivosti oz. napake so bile že odpravljene, nekatere pa bodo odpravljene 
takoj, ko bo to mogoče. 
 
RAZPRAVA:  
G. Miha Mihelčič, Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor na poročilo ni imel 
pripomb. 
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Predlog sklepa št. 450-01/2017-20: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s končnim poročilo o izvedbi notranje revizije v 
Občini Semič za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 450-01/2017-20 je sprejet. 
 

Ad. 11)  SEZNANITEV Z REGIJSKIM IZVEDBENIM NAČRTOM NA PODROČJU SOCIALNEGA 
VARSTVA ZA OBDOBJE 2017-2020 ZA JV STATISTIČNO REGIJO 

 
Dr. Iva Konda je svetnikom predstavila gradivo. Načrt je pripravil Center za socialno delo 
Novo mesto v sodelovanju z lokalnimi skupnostmi in Razvojnim centrom Novo mesto. Na 
podlagi Resolucije o nacionalnem programu socialnega varstva za obdobje 2013-2020 je bilo 
na lokalni ravni potrebno pripraviti dva izvedbena načrta na področju socialnega varstva. 
Pripravljen je bil nov Regijski izvedbeni načrt za obdobje 2017-2020 v katerem so 
opredeljena prioritetna področja, ki jih je potrebno okrepiti. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so v razpravi opozorili, da je 
bilo izvedenih že veliko programov za socializacijo in integracijo Romov, ni pa zaznati 
konkretnih rezultatov. Opozorili so tudi, da je nujno zagotoviti trajnost predlaganih 
programov. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 122-08/2013-6: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Regijskim izvedbenim načrtom na področju 
socialnega varstva 2017-2020 za JV statistično regijo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 14 
GLASOVANJE: 14 ZA 
Sklep št. 122-08/2013-6 je sprejet. 
 

Ad. 12)  OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
Ga. Tatjana Malnarič je svetnikom predstavila gradivo. Pojasnila je, da je občinski svet vse 
zadeve že obravnaval na 18. redni seji občinskega sveta. Postopki parcelacij v vseh zadevah 
so zaključeni in izpolnjeni so vsi pogoji za ukinitev javnega dobra ter za izvedbo nadaljnjih 
postopkov prodaje. 
 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra – k.o. Planina 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
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Predlog sklepa št. 478-05/2017-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-05/2017-5 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra – k.o. Semič 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-04/2017-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-04/2017-5 je sprejet. 
 
3. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra – k.o. Pribišje 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-10/2017-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 478-10/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 13)  POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: 
- Na Pošto Slovenije je potrebno poslati dopis za spremembo delovnega časa v poslovalnici 

Semič. Trenutni delovni čas je nepraktičen. 
- Na makadamsko pot do izvira reke Krupe je potrebno postaviti fizične prepreke, ki bodo 

preprečile dostop avtomobilov do izvira.  
- Okolici jam Malikovec in Lebica sta zapuščeni in zanemarjeni.  
- Na priključku ceste iz zbirnega centra v Semiču postaviti »stop« znak. 
- Ali ima občina podatke, kaj se bo dogajalo s stavbo bivše šole v Črmošnjicah. 
- V Semiški Gori je potrebno nadaljevati z izgradnjo zaščitnih mrež proti padajočemu 

kamenju. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori: 
- Na Pošto Slovenje se lahko pošlje dopis za spremembo delovnega časa. 
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- Glede dostopa do izvira Krupe in glede okolic jam Malikove in Lebica se bo na terenu 
ugotovilo, kaj je potrebno narediti. 

- Na cesti pri zbirnem centru v Semiču se bo postavil znak. 
- Glede šole v Črmošnjicah ni novih informacij. 

 
Ga. Darja Zamida Pečavar je glede šole v Črmošnjicah povedala, da namerava lastnik urediti 
stanovanja zase in za svoje otroke. 
 
G. Danijel Golobič, Odbor za družbene dejavnosti: 
- Pri Hudakovi zidanici na Smuški cesti je potrebno sanirati plazino, ki ogroža cesto. 
- Na križišču v Sadinji vasi je nujno sanirati udarno jamo. 
- Pripraviti je potrebno projektno dokumentacijo za ureditev ločene kuhinje v vrtcu. 
- Prevoz osnovnošolskih otrok iz Stranske vasi v šolo je organiziran že ob 6.35, kar je 

prezgodaj glede na začetek pouka, ki je ob 8.20. 
- V ZP Semič, v ordinacijo dr. Plutove, ob večjih deževjih teče voda. 
 

Ga. Melita Kmet Ličen je povedala, da bi veljalo razmisliti o samostojni kuhinji za vrtec. Če bi 
bila v vrtcu organizirana samostojna kuhinja, bi se v šoli zmanjšalo število obrokov za 150 in 
ne bi bilo potrebno širiti šolske kuhinje. Predlagala je tudi, da se od železniške postaje do 
Gabra, s cestnimi označbami, uredi varna pot za otroke. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da sta naročena dva projekta, za ureditev šolske kuhinje s 
povečanjem razdelilnice ter za ureditev kuhinje v vrtcu. Poleg ureditve kuhinje je v šoli 
naročen tudi projekt za pregraditev medetaže v jedilnici, s katerim bo urejen dodaten 
prostor za podaljšano bivanje, vrednost tega projekta pa je 150.000 EUR. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da šola v naslednjem letu prevoze uredi drugače. 
 
Ga. Dina Plut je predlagala, da občina na ZD Črnomelj naslovi zahtevo za dodatnega 
zdravnika v ZP Semič, vprašala je tudi, zakaj letos pri Dedku Mrazu ne bo daril. 
 
 Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je Odbor za družbene dejavnosti sprejel sklep, 
da Dedek Mraz ne obdaruje otrok z darili, ampak se s sredstvi kupijo didaktične igrače za 
vrtec, otrokom pa se podari kvalitetna gledališča igra, katero bo obiskal tudi Dedek Mraz. 
 
G. Rudi Kofalt je predstavil zahteve vaščanov Štrekljevca. Iz prvega zahtevka je ostalo 
nerealizirano le novo avtobusno postajališče, na drugem sestanku pa so izpostavili nove 
probleme, ki bi jih bilo potrebno rešiti, in sicer: 
- Vsa meteorna voda iz Osojnika se steka mimo Beršičeve hiše v drago, zato se lastnik boji, 

da bo prišlo do plazenja terena. Če bo prišlo do ureditve škarpe ob državni cesti bi bilo 
potrebno urediti tudi odvodnjavanje.   

- Ureditev odvodnjavanja od Pašič Stankota do Sodja Antona in od Golobič Janeza do Pašič 
Stankota. 

- Od Štrekljevca proti Gradniku bi bilo potrebno urediti gozdno pot. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da večino težav pri meteorni vodi predstavlja voda 
iz streh in tudi Štrekljevec ni izjema. Ureditev ponikovalnice za občino predstavlja stroške 
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cca. 5.000 EUR, vendar z ureditvijo občina rešuje težave, ki bi jih moral rešiti vsak lastnik 
objektov zase.  
 
 

Ad. 14) RAZNO 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je vse prisotne povabilo na dogodke, ki se bodo odvili v okviru 
praznovanja občinskega praznika v mesecu oktobru. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


